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QA国休汰柾有限公司董事局授杖上海凱瑞克辰量体系汰江有限公司授予:

宇波新禾休閑用品有限公司

統一社会信用代硼 :91330212704888941R

注冊号 I QAIC′CN′ 195119

■だ公フ依其Й燿″走及′〃た園,本以ZフZ拘碗以其反量管理体系″斜 Sa蜘■;″ゴ∫稼准,
′″ダご″有ズ〃多妥以正条款之■ 准チン47″7t戯主蹄 .

注冊地址:中国浙江省宇波市郵州区中和街道春輝路 8号

申核地址:中国浙江省宇波市郵州区中和街道春輝路 8号

快江苑日:宏物塑料用品及宏物玩具的没it及生声

(清注意以上疱臣代表多R駅己荻ll i的活動;姐駅可能状事的共他活劫不包括在此状II砲 匡内)

董事会授収益名

(班I口巳F EXECUIM                         SCIIEME MANACER

本次友江日期:m19年 07月 11日 ,下次軍核裁止日期:2020年 07月 10日

首次注朋日期:2019年 07月 11日 ―注勝有数裁止日期:2ω2年 Oi月 10日

董事局按規定授杖本江事注冊

本江市信息可在国家決江択可監督管理委員会官方円姑 Gw cnca gov cn)

荻柾姐奴必須定期接受監督常核井姪中核合格此柾事方継銭有数
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The Governing Board of
Q.A. Intemational Cefi ifi cation Limited

hereby grants to:

Ningbo Sincere Leisure Products Co., Ltd.
Unified So€ial Credit Code: 91330212704888941R

Registration No.: QAIC /CN / 195119

(hereintiiet called the Registercd Company) the right to be listed in the Directory ofReqistered Conpdnies in rcspect oJ the
senices listed belo\|. These senices sha be afered by the Registeted Conpany at or Jion only the @tive busina's adlie.ss

sil)en betow in dccordance\iith the quatity nanasenent systen in conptianceti*ISO 9001:2015.

Business License Address:

No. 8, Chunhui Road, Zhonghe Street, YiDzhou District, Nitrgbo Cily,
Zhejiang Province, P.R. China

Active Business Address to which this Certjficate is registered:

No. E, Chunhui Road, Zhonghe Street, Yinzhou District, Ningbo Cify,
Zheiiang ProviDce, P.R China

Approved Scope to *hich this Certificate refers:

The Design lnd Manufacture ofPet Plastic Supplies and Pet Toys.
(Please note that the above scope represents the certified activity oI the named organizatjon and as such,

rhe organization may undertake additional activities that are not covered under this c€rtification).

Sicned for and on hehalfoflhe [loard
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CHIEF EXECUTIVE

QA3轟」A
SCHEⅣ田 MANAGER

Certificate Issu€ Date : I Ith July 2A 19 - Certinc8te Renew.l Betore : lqth.luly 2020
Da te of I ritial Registratioo : I I th .luly 20 19 - Re-Certincation B€fore : I qth .luly 2022

'lhis C€rtificate of Registration is granted subject to tle Regulations approved by the Board-
The information ofthis certificate can be searched on the website ofCNCA (www.cnca.gov.cn).

The certified organization should apply for regular audit to maintain ils qualification.
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